
聖堂報告 
常年期第廿七主日 

05/10/2025 
 
 

1. 為本堂年齡 60歲或以上的教友而設立的長者團體~ 「納爵

納福耆英薈」下次聚會時間及地點如下.. 

日期： 10月 8日（本星期三）    時間：下午 2:30至 4:00   

地點：聖堂一樓雅聚軒     

報名：聖堂辦事處 

2. 本堂 主伴同行義工小組 為慶祝中秋節，將於 10 月 5 日

（今日）舉辦猜燈謎活動。屆時燈謎將會懸掛聖堂走廊兩

側，歡迎各位教友踴躍參與。活動完成後有豐富獎品。 

 

上述所有報告，已張貼於聖堂各出入口，並已上載

於聖堂網頁，歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查

詢。主佑各位! 

 

 
     St. Ignatius Chapel Announcement  

      Twenty-seventh Sunday in Ordinary Time  
   5th October 2025 

1. The upcoming meeting of the St. Ignatius Chapel senior group 
will be held on October 8 (coming Wednesday) from 2:30 PM 
to 4:00 PM in the Faber Room on the first floor of St. Ignatius 
Chapel. Registration can be made at the Chapel Office. 

2. The volunteer group of our chapel will hold a lantern riddle 
event to celebrate the Mid-Autumn Festival today. The riddles 
will be displayed along both sides of the church corridor, and 
all parishioners are warmly invited to participate. There will be 
prizes after the event. 

The above announcements are posted at the chapel 
entrances and have been uploaded to the chapel's website. 
For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. 
God Bless! 

 


